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Szákszend Község Önkormányzata 

képviselő-testülete 

 

JEGYZŐKÖNYV 

 

Ügyszám: 17-SZAK/1457/2023. 

 

Készült: Szákszend Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2023. október 18-án megtartott 

közmeghallgatásáról 

 

Jelen vannak: Papp Attila Csaba polgármester, Hartmann Imre alpolgármester, Barota Róbert 

képviselő, Kempf István képviselő, Klestenitz Miklós képviselő, Bodányi Endre képviselő, Dr. File 

Beáta jegyző, Kovács Laura kirendeltségvezető 

 

Igazoltan távol: - 

 

Meghívottak: Havasiné Orbán Ildikó, Takács Gyöngyi intézményvezető, Fodorné Pintér Veronika 

óvodavezető 

 

Papp Attila Csaba polgármester köszöntötte képviselőtársait és a jelenlévőket. 

 

A közmeghallgatást 16 óra 41 perckor megnyitotta. Megállapította, hogy az ülés határozatképes, mert a 

6 fő települési képviselőből 6 fő jelen volt.  

 

Ismertette, hogy a megküldött meghívóban 1 napirendi pont szerepel. 

 

A tárgyalandó napirendi ponttal kapcsolatban kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért 

kérte, hogy szavazzanak a napirendi pont tárgyalásának elfogadásáról. 

 

 A Képviselő-testület az ülés napirendi pontjának tárgyalását nyílt szavazással, 6 fő települési képviselő 

részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta, és meghozta a következő határozatot:  

 

Szákszend Község Önkormányzata képviselő-testületének 
86/2023. (X.18.) határozata 

a napirendről 

 

Szákszend Község Önkormányzatának képviselő-testülete az alábbi határozatot hozza: 

2023. október 18-i, munkaterv szerinti közmeghallgatásán az alábbi napirendi pontot tárgyalja:  

1. Kérdések 

Határidő: a határozat kihirdetésére: azonnal 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. File Beáta jegyző 

 

 

1. NAPIRENDI PONT: 

Kérdések 

Papp Attila Csaba polgármester elmondta, hogy Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 

törvény értelmében a képviselő-testület évente legalább egyszer, előre meghirdetett időpontban 

közmeghallgatást tart, amelyen a helyi lakosság és a helyben érdekelt szervezetek képviselői a helyi 

közügyeket érintő kérdéseket és javaslatokat tehetnek. Elmondta, hogy az a mai világban az általános, 

hogy a közösségi médiában fejti ki mindenki a véleményét, nem mindig megfelelő stílusban. A 
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közmeghallgatáson lenne lehetőség a javaslatokat, észrevételek elmondani, de ezzel nem élnek az 

emberek. Olvassa a közösségi oldalakat, és természetesen figyelemmel kíséri, hiszen az is egy fajta 

visszajelzés.  

Elmondta, hogy nem rég volt egy döntésük a tanévkezdési támogatásról, leszűkítették a támogatotti kört 

a helyi általános iskolára. Többen megkeresték, Bodányi Endre képviselőt is, hogy eljönnek testületi 

ülésre, várták őket, de nem jöttek.  

Elmondta, hogy a csapadékvízelvezető rendszer kiépítése folyamatban van. Pénteken ezzel 

kapcsolatban be kell mennie az Államkincstárhoz, mert félnek attól, hogy a munkálatok nem lesznek 

befejezve december 31. napjáig. A műszaki ellenőrrel és a kivitelezővel heti szinten egyeztetnek. A 

kivitelezés meg fog történni. Olyan problémák vannak, amit jelezni fog. A kivitelező bizonyos 

számlákon ül. Itt a számlán a pénz, de nem tudják kifizetni, mert hiányoznak bizonylatok. Szigorú 

szabályok szerint történik a kifizetés. Először az alvállalkozókat kell kifizetni, utána a kivitelezőt. 

Megkapta az 50 %-os teljesítésigazolást. A 10%-os teljesítés után tudta az alvállalkozók felé elutalni a 

pénzt. Ezt jelezni fogja az Államkincstárnak.  

A Móra Ferenc utca 20. előtti fákkal kapcsolatban várja a szerződést. Ha minden igaz, akkor november 

15. után azon a részen nem fog zajlani munka. A fakivágás hétvégén fog történni, de a lakosság 

tájékoztatva lesz erről.  

Beszélt a Magyar Bankholding képviselőjével az automatával kapcsolatban. A szerencsének 

köszönhető, hogy lesz automatája a településnek, mert jó időben lett megkötve a szerződés. A 2000 fő 

alatti településeken nem lesz automata. Nekik aláírt szerződésük van.  

Elmondta, hogy nagyon jó volt a szüreti felvonulás. Köszöni a felvonulóknak, a helyi lakosoknak, akik 

megvendégelték a felvonulókat. Mindenkinek köszöni. Nagyon jó volt a hangulat.  

Megkezdték a gyalogosátkelőhely tervezését. Bizonyos dolgok miatt ez csúszott. Ez saját forrásból fog 

megvalósulni. Reméli, hogy addig még itt lesz a Starabag, mert ők olyan fognak olyan ajánlatot adni, 

amiben nincs bent a kivonulási díj.  

Összegezte, hogy a 4 éve tartó önkormányzati ciklusban folyamatosan fejlődik a település, sok mindent 

meg tudtak valósítani, aminek nagyon örül. 

További kérdés, hozzászólás hiányában Papp Attila Csaba polgármester megköszönve a jelenlévőknek 

figyelmét, a közmeghallgatást 16 óra 52 perckor bezárta. 

 

 

 

k.m.f. 

 

Papp Attila Csaba         Dr. File Beáta 

 polgármester             jegyző 


